
دولـت بـه دنبـال حـل معضـل شکـر
نیست!

ایلنا: دبیر انجمن صنفی صنایع بیسکویت، شیرینی و شکلات گفت: در
حال حاضر مهمترین مشکل صنف ما نوسانات قیمت شکر و گران شدن آن

است.

دبیر انجمن صنفی صنایع بیسکویت، شیرینی و شکلات در گفتوگو با
خبرنگار اقتصادی ایلنا، با اشاره به توافق هستهای گفت: با اجرایی
شدن برجام ما شاهد تاثیرات مثبتی در این حوزه بودیم از جمله این
که با مشکلات کمتری توانستیم حوالجات و اعتبارات اسنادی خود را
برای واردات مواد اولیه صادر کنیم و تعامل ما با شرکتهای اروپایی

بیشتر شد.

جمشید مغازه ای ادامه داد: در حال حاضر مهمترین مشکل صنف ما
نوسانات قیمت شکر و گران شدن آن است، در حالی که همه جا اعلام
میکنند قیمت این محصول ارزان شده اما ما هنوز آن را به قیمت قبلی
تهیه میکنیم تنها تفاوتی که به وجود آمده تهیه کردن شکر سادهتر

شده است.

وی افزود: این معضلی است که ما هر ساله دچار آن هستیم و من
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نمیدانم چطور دولت نمیتواند این مساله را حل کند و تلاشی هم برای
رفع این مشکل نمی کند

مغازه ای با اشاره به رکود در اقتصاد کشور گفت: رکود تاثیر
مستقیمی بر روی فعالین این حوزه گذاشته اما ما سعی کردیم با پیدا
کردن بازارهای صادراتی آن را پشت سر بگذاریم. به طوری که همکاران
من در پنج ماهه اول امسال توانستند نسبت به سال گذشته ۵ تا ۶

درصد افزایش صادرات داشته باشند.

وی ادامه داد: علیرغم اینکه دولت اعلام کرد به واحدهای نیمه فعال
تسهیلات میدهد اما ما هیچ تسهیلات دریافت نکردیم و اعضای این انجمن

هنوز با مشکل کمبود نقدینگی و سرمایه در گردش روبرو هستند.


